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Zápis č. 7/2022-26 ze schůze Komise kulturní, mládeže a sportu Rady obce Bludov 

 

Datum a místo konání: 10. června 2024, 16.30 – 17:30, Restaurace Pod kostelem 

 

Přítomni: Bc. Veronika Balharová, prof. PhDr. Stanislav Balík Ph.D., Dagmar Banková, 

Martin Böser, Kamil Hájek, Bc. Barbora Haušková, Marie Jánětová, Mgr. Jakub Jelínek, 

Karolína Kotrlá 

Omluveni: Hana Činková 

 

Program: 

1. Úvod a kontrola zápisu z minulé schůze 

2. Kontrolní činnost u jednotlivých dotačních projektů v roce 2024 

3. Dotační program obce na rok 2025 – návrh novelizace pravidel  

4. Různé 

  

1. Úvod a kontrola zápisu z minulé schůze 

 

Schůzi zahájil a řídil předseda Stanislav Balík. 

Předseda krátce hovořil o bodech, které komise projednala na svém minulém zasedání.  

 

2. Kontrolní činnost u jednotlivých dotačních projektů v roce 2024 

 

Komise si rozdělila kontrolní činnost v rámci daných dotačních titulů, u kterých komise 

navrhuje dotace. Během roku členové komise budou kontrolovat plnění obsahu jednotlivých 

projektů:  

  

Stanislav Balík – SK Bludov, Soural zájezdy seniorů 

Karolína Kotrlá – Junák Bludov,  

Marie Jánětová – ZŠ tábor 

Martin Böser – ČSOP Bludov, myslivci 

Jakub Jelínek – Nohejbal klub, SDH Bludov 

Kamil Hájek – TJ Sokol, Spolek pro Kostelíček 

Barbora Haušková – Štolcová jóga, Pohodáři 

Dagmar Banková – farnost 

Veronika Balharová – Hegedüs Slavnosti koupaliště 

 

3. Dotační program obce na rok 2025 – návrh novelizace pravidel 

 

Předseda komise vyzval členy komise k přednesení případných návrhů změn stávajícího textu 

pravidel dotačního programu obce. 

J. Jelínek přednesl návrh drobně upravující povinnosti ohledně dokumentů ve Sbírce listin 

Veřejného rejstříku pro subjekty, které vedou jednoduché účetnictví. Jde o bod č. 5 v přílohách 

žádosti: 
„Žadatel o dotaci z dotačního titulu A, C, D1, D2, který je osobou zapsanou do veřejného rejstříku, 

k žádosti předloží výtisk ze Sbírky listin, z níž bude patrné, že žadatel má ve Sbírce listin založeny 

účetní dokumenty (účetní závěrky či přehledy majetku a závazků) za období nejméně tří let 

předcházejícím roku před podáním žádosti o dotací, pokud nedošlo ke vzniku této osoby později...“ 

 

Komise tento návrh jednomyslně podpořila. 
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4. Různé 

Komise diskutovala o navržené změně pietních aktů u pomníku padlých, kdy se nově bude 

konat pouze k 28. říjnu; při 8. květnu bude k pomníku položen věnec bez organizovaného 

pietního aktu. Komise tento návrh jednomyslně podpořila. 

Dále diskutovala o případném posunu pomníku padlých v souvislosti s případnou úpravou 

křižovatky a komunikace. I tuto možnost jednomyslně podpořila. 

 

Příští zasedání komise se bude konat 9.9.2024 od 16.30 hod. 

 

Zapsal: Stanislav Balík 


